
   Protokoll Södra Sallerups Ryttarförening 
   Mötesdatum: 2024-10-06 kl.16.00 

   

Närvarande (markerade med X efter namn 
   Rebecka Berglund x Emilia Sahlén x 
   Britt Kamper Johnsson x Katja Phelan x 
   Susanne Wessman   Jenny Kryhl  
   Emma Asklund x Anna Sundström x 
   Sofie Jeremiasen  

Medverkande från ungdomssektionen: 

     
    

    

Dagordning:             Beslut: 
1) Mötet öppnas Mötet öppnas av ordförande

2) Godkännande av föregående 
protokoll

Ja!

 Sekreterare: Emilia Sahlen  
Justerare: Emma Asklund

3) Godkännande av dagordning Ja! 

4) Åtgärdslistan / 
Föregående protokoll - Utskick 19/11 medlemsmöte – 

Britt återkommer om förslag på 
kallelse  

- Besiktning av anläggningen – Det 
kostar cirka 10.000 kr att besikta, 
vi avvaktar. 

- Jenny Kryhl – återkomma om 
offert med Micke Nord för 
underlag Sallerupsbanan. 

- Harvningskurs avslutad – flera 
nya som kan harva! 



5) Ekonomi Det har gått hårt åt på våra besparingar 
därför bör vi vara försiktiga med nya 
investeringar.  

Vi skulle kunna se över räntan/
amoteringen till vårt banklån för 
ridhusunderlaget och se om vi kan 
minska vår månadskostnad till banken. 

Förslag att få in mer pengar: 

Susanne Wessman – ullsaker 
Emilia Sahlen – Newbody  
Britt – Julkalender  
Sponsorhuset – Anna 
Tömkörningsclinic – Anna  

6) Medlemmar 
96 stycken  

7) Tävling 

• Dressyrtävling 26-27/10 
• P&R – förra helgen  

. 
• Dressyrtävlingen planeras för fullt 

och det är möte imorgon igen i TK 
• Vi tjänade 2850 kr på P&R förra 

helgen efter domararvodet är 
betalt. Vi hade cirka 20 startande. 

8) Anläggningen 

• Nytt elavtal 

• Vi har fått nytt förslag till avtal av 
Eon där vi måste välja rörlig el 
fast elpris – styrelsen ser gärna 
fast pris men kassören kollar så 
det är ok pris innan vi skickar in 
bekräftelse till Eon.



Vid protokollet:            Justeras: 

10) Ridhusen / Ridbanorna 

• Sänka speglarna  
• Salt till ridhus och/eller 

Sallerupsbanan 
• Ridhusets helg aktiviteter 

(bom,hinder,dressyr) 

- Anläggningsgruppen kollar upp 
om det går att sänka speglarna 
och hur det ska göras i så fall. 
Helst ska det inte vara någon 
kostnad kopplat till detta. 

- Vi ber Jörgen att salta ridbanan 
och även vad det hade kostat att 
salta sallerupsbanan.Vi ber 
anläggningsgruppen om att ta 
kontakt med honom och att det 
ska saltas senast 1 dec  

- Översyn av kalendern i ridhuset: 
Vi ser över: tömkörningstider – ta 
bort på vardagarna och ha kvar till 
helgen och även att ta bort fri 
hoppning på söndag.  

- Rebecka återkommer om förslag 
gällande öppen dressyrbana en 
gång varannan månad  

11) Utbildning 

12) Övrigt 

• Fixardagar 
• Serva Freja och Tore 

- Fixardagarna är på gång, en klar 
och en till nästa lördag  

- Emilia kollar med Jan om att 
serva traktorn och fyrhjuling 

13)  Nästa möte 10 nov kl 16.00 

14) Mötet avslutas


